

50% off on your favorite Cinema's with Mashreq Al Islami Credit Cards



50% discount on movie tickets at VOX, Reel and Novo Cinemas

1. Offer is valid for bookings made on the Novo Cinema's, Reel Cinema's and VOX Cinema's, website and Mobile Apps only and not valid for Box Office bookings
2. Maximum number of discounted tickets that can be availed across Novo, Reel and VOX Cinemas per billing cycle:
 - 10 tickets on Mashreq Al Islami Solitaire Credit Card
 - 8 tickets on Solitaire Credit Card
 - 4 tickets on Platinum Elite and Mashreq Al Islami Platinum Credit Card

Terms & Conditions: Discounted Tickets on Mashreq Al Islami Credit Cards

Cinema Offer Details ("Offer")

50% discount on select ticket types at VOX Cinemas, Reel Cinemas and Novo Cinemas ("Participating Cinemas") on select Mashreq Credit Cards.

The Offer is valid for bookings made on the Participating Cinema's website and Mobile App only and not valid for Box Office bookings. The discount is applied on the ticket price excluding VAT.

Table 1

S.No.	Card Type	Maximum # discounted tickets per billing month across Participating Cinemas (N)	Remarks
1	MAI Solitaire	10	Offer valid on the tickets purchased across Participating Cinemas in a billing cycle, including tickets bought on the supplementary card(s). The discount for additional tickets, if any, will be charged at full price in the next credit card statement
2	MAI Platinum	4	

- ✓ **“Discounted Cinema Tickets on Mashreq Al Islami Credit Cards”** (“Offer”) is for select customers of Mashreq/Mashreq Al Islami Credit Cards (“Cards”) issued in the UAE by Mashreqbank PSC. (“Mashreq”/ “Bank”).
- ✓ Offer is applicable on **Mashreq Al Islami Solitaire and Mashreq Al Islami Platinum** Credit Cards only (‘Eligible Cardholders’)
- ✓ Offer is applicable on the following Ticket Types only

Table 2

Card Type	VOX Cinemas	Reel Cinemas	Novo Cinemas
MAI Solitaire	Standard 2D & 3D, MAX 2D & 3D, MAX Atmos 2D & 3D, City 101.6 MAX in DCC 2D & 3D, IMAX with laser 2D & 3D, IMAX Sapphire 2D & 3D, GOLD, THEATRE, 4DX, Kids 2D & 3D, OUTDOOR.	Standard and Standard Plus 2D, Standard and Standard Plus 3D, Max 4D, Dolby, Dolby Plus, Screen X, Screen X Plus, Reel Junior	All ticket types
MAI Platinum	Standard 2D & 3D, MAX 2D & 3D, MAX Atmos 2D & 3D, City 101.6 MAX in DCC 2D & 3D, Kids 2D & 3D and OUTDOOR.	Standard and Standard Plus 2D, Standard and Standard Plus 3D	All 2D & 3D tickets across COOL, PRIME, EDGE and SKY

- ✓ Cinema tickets purchased on primary as well as supplementary credit card(s) under the Offer will be counted towards the total discounted tickets offered in a billing cycle.
- ✓ Eligible Cardholders are required to make a minimum spend as per Table 1 in the previous billing cycle to be eligible for the Offer in the subsequent billing cycle. In case minimum spend criteria as per above is not met, the total discount availed in a billing cycle will be charged in the subsequent credit card statement.
- ✓ All retail purchases on your Credit Card, including purchases on the Supplementary Card(s), will be considered for meeting the minimum spend requirement. Bank Fee/Charges, Cash Advances and Balance Transfer/Easy Cash transactions will not be considered for the minimum spend requirement.
- ✓ Any purchase reversals, refunds and disputed transactions shall be excluded from Both Offers
- ✓ Employees and Staff of Mashreq or any subsidiary of Mashreq are eligible for Both Offers mentioned in above table 1 & 2.
- ✓ Cardholders’ enquiries / complaints will be honored only until 6 months from the purchase date on a best effort basis.
- ✓ Mashreq reserves the right to notify the Eligible Cardholders on changes and update by phone or any other means of communication which Mashreq, in its absolute discretion, deems fit.
- ✓ The Bank has the sole right to exclude and/or disqualify any Eligible Cardholder from participating in an Offer at any given time for any reasons whatsoever without giving any prior notification to such Cardholder. Any excluded/disqualified Eligible Cardholder from an Offer shall not, under any circumstances, be compensated by the Bank in any event whatsoever.

Mashreq Al Islami (The Islamic Window of Mashreqbank PSC, a bank licensed and regulated by the UAE Central Bank)
المشرق الاسلامي (النافذة الإسلامية لبنك المشرق ش.م.ع., وهو بنك مرخص ويخضع لمراقبة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي)

August 2025

Classification: Public

- ✓ Mashreq reserves the right, at its absolute discretion, to amend and/or supplement these Terms and Conditions at any time without any prior notification to the Cardholder. Any such amendments or supplements shall be provided on Mashreq's website: www.mashreq.com.
- ✓ Mashreq has the right to amend, suspend or terminate an Offer at any time without any prior notification to the Cardholders. For the avoidance of doubt, such amendment, suspension or termination by Mashreq shall not entitle the Eligible Cardholder to any claim, compensation of loss or damages from Mashreq.
- ✓ In no event shall Mashreq, any of its affiliates, or any of its officers, directors, employees or agents be liable or responsible for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to an Offer.
- ✓ Mashreq shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct an Offer as a result of any Force Majeure Event. A Force Majeure Event in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of Mashreq including, amongst other things, acts of God, epidemics, pandemics, industrial disputes, acts and regulations of any governmental or authority in any jurisdiction. In such circumstances, Mashreq's obligations to the Cardholder shall automatically stand discharged without the need to provide notice.
- ✓ Mashreq does not offer or provide any warranties, nor accept any responsibility or liability of any kind in respect of an Offer and hereby disclaims any and all express or implied warranties with respect of the same.
- ✓ Mashreq, at its absolute discretion shall have the right to terminate the Cardholder's Mashreq card account in order to protect Mashreq's interests in any manner whatsoever
- ✓ These Terms and Conditions are to be read in conjunction with [Mashreq Al Islami Credit Card General Terms and Conditions](#) governing the Card and the Cardholder agrees to be unconditionally bound by the same. In the event of any conflict or inconsistency between these Terms and Conditions of an Offer and the General Credit Card Terms and Conditions, these Terms and Conditions will prevail only to the extent of such Offer.
- ✓ All Offers along with their Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of Dubai, United Arab Emirates.
- ✓ Mashreq's decision on all matters relating to Both Offers (refer above table 1 & 2) and in case of any dispute shall be final and binding on all Cardholders

خصم 50 % على أفلامك المفضلة مع البطاقات الانتمائية من المشرق



- يسري العرض على الحجوزات التي تتم من خلال الموقع الإلكتروني لحالات فوكس سينما و ريل سينما و نوفو سينما وتطبيقات الهاتف المتحرك فقط ولا يسري على الحجوزات من خلال شبكات التذاكر.
- يكون الحد الأقصى لعدد التذاكر المخفضة التي يمكن الاستفادة منها من خلال حالات سينما فوكس ريل سينما و نوفو سينما لكل دورة فوترة كما يلي:
 - 10 تذاكر على بطاقة سوليتير الانتمائية من المشرق الإسلامي
 - 8 تذاكر على بطاقة سوليتير الانتمائية
 - 4 تذاكر على بطاقة بلاتينيوم إيليت وبطاقة بلاتينيوم الانتمائية من المشرق الإسلامي.
- يكون الحد الأدنى للإنفاق في دورة الفوترة هو 10,000 درهم على بطاقات سوليتير من المشرق الإسلامي وبطاقة سوليتير الانتمائية من المشرق و 7,000 درهم لبطاقات بلاتينيوم من المشرق الإسلامي و بطاقات بلاتينيوم إيليت الانتمائية من المشرق للاستفادة من الخصم على تذاكر السينما في حالات فوكس و ريل و نوفو سينما في شهر الفوترة التالي.

الشروط والأحكام: تذاكر مخفضة على بطاقات المشرق الانتمائية

تفاهيل عرض حالات السينما ("العرض الترويجي")

("السينما") على بطاقة المشرق الانتمائية المختارة

يسري العرض على الحجوزات التي تتم من خلال الموقع الإلكتروني للسينما المشاركة وتطبيق الهاتف المتحرك فقط ولا يسري على الحجوزات من خلال شبكات التذاكر. ويتم تطبيق الخصم على سعر التذكرة غير شامل ضريبة القيمة المضافة.

الجدول 1

الرقم المسلسل	نوع البطاقة	الحد الأقصى لعدد التذاكر المخفضة في كل شهر فوترة ضمن حالات السينما المشاركة	الملاحظات
1	سوليتير من المشرق الإسلامي	10	يسري العرض على عدد (-) التذاكر الأولى التي تم شراؤها من خلال حالات دور السينما المشاركة في دورة الفوترة، بما في ذلك التذاكر التي تم شراؤها على البطاقة (البطاقات) الإضافية. حيث يتم تقييد الخصم على التذاكر الإضافية، إن وجدت، وفقاً للسعر الكامل في كشف حساب البطاقة الانتمائية التالي.
2	بلاتينيوم من المشرق الإسلامي	4	

- ✓ تذاكر السينما المخفضة على بطاقات المشرق الانتمائية ("العرض الترويجي") مخصصة لعملاء محددين الذين يحملون بطاقات المشرق / المشرق الإسلامي الانتمائية ("البطاقات") الصادرة في دولة الإمارات العربية المتحدة من قبل بنك المشرق ش.م.ع. ("المشرق" / "البنك").
- ✓ ينطبق العرض على بطاقات سوليتير وبلاتينيوم وإيليت وسوليتير من المشرق الإسلامي وبطاقات بلاتينيوم من المشرق الإسلامي الانتمائية فقط ("حامل البطاقات المؤهلين").
- ✓ يسري العرض على أنواع التذاكر المحددة فيما يلي فقط.

الجدول 2

نوع البطاقة	حالات فوكس سينما	حالات ريل سينما	حالات نوفو سينما
بطاقة سوليتير وسوليتير من المشرق الإسلامي	عرض قياسي ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض ماكس ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض ماكس أتومس ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض سي تي 101,6 ماكس في مركز دبي للسلم المتعددة ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد، عرض أي ماكس مع ليزر ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض أي ماكس زفير ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض جولد مسرحي رباعي وعرض الأطفال ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وفي الهواء الطلق.	عرض قياسي وقياسي بلس ثنائي الأبعاد وعرض قياسي وقياسي بلس ثلاثي الأبعاد وعرض ماكس رباعي وعرض دولي ودولي بلس وسكرين إكس وسكرين إكس بلس وريل جونيور.	كافة أنواع التذاكر باستثناء تذاكر 7 نجوم.
بلاتينيوم وإيليت وبلاتينيوم من المشرق الإسلامي	عرض قياسي ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد، وعرض ماكس ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد، وعرض ماكس أتومس ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض سي تي 101,6 ماكس في مركز دبي للسلم المتعددة ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وعرض الأطفال ثنائي الأبعاد وثلاثي الأبعاد وفي الهواء الطلق.	عرض قياسي وقياسي بلس ثنائي الأبعاد وعرض قياسي وقياسي بلس ثلاثي الأبعاد	كافة تذاكر عروض ثنائي وثلاثي الأبعاد غير كول وبراييم وايدج وسكاي.

- ✓ يتم حساب تذاكر السينما التي يتم شراؤها على البطاقة (البطاقات) الانتمائية الرئيسية والإضافية وفقاً للعرض ضمن إجمالي التذاكر المخفضة المقدمة في دورة الفوترة.
- ✓ يجب على حامل البطاقات المؤهلين إجراء حد أدنى للإنفاق وفقاً للجدول 1 في دورة الفوترة السابقة ليصبحوا مؤهلين للمشاركة في العرض في دورة الفوترة اللاحقة. وفي حال عدم تحقيق الحد الأدنى لمعايير الإنفاق المذكورة أعلاه، يتم تقييد إجمالي الخصم المتاح في دورة الفوترة في كشف حساب البطاقة الانتمائية اللاحق.
- ✓ يتم احتساب كافة مشتريات التجزئة على بطاقتك الانتمائية، بما في ذلك المشتريات التي تتم على البطاقة (البطاقات) الإضافية، للوفاء بالحد الأدنى من متطلبات الإنفاق. ولن يتم احتساب النفقات / الرسوم المصرفية والسلف النقدية وتحويل الرصيد / معاملات إيزي كاش ضمن الحد الأدنى لمتطلبات الإنفاق.
- ✓ يتم استبعاد أي عمليات إلغاء للشراء أو استرداد أو معاملات متنازع عليها من كلا العرضين الترويجيين.
- ✓ يحق لموظفي المشرق أو أي من شركائه التابعة للمشاركة في كلا العرضين الترويجيين.
- ✓ يتم الرد على استفسارات / شكاوى حامل البطاقات لفترة 6 أشهر فقط اعتباراً من تاريخ الشراء على أساس بذلك أفضل الجهود.
- ✓ يحتفظ المشرق بحقه في إشعار حامل البطاقات المؤهلين من خلال الهاتف أو أي من وسائل الاتصال الأخرى التي يعتبرها المشرق ملائمة بحسب تقديره المطلق.

- ✓ يمتلك البنك الحق بمفرده في استثناء و / أو استبعاد أي حامل بطاقة مؤهل من المشاركة في أي من العروض في أي وقت كان ولأي سبب كان بدون تقديم أي إشعار مسبق لحامل البطاقة. ولن يقوم البنك في أي ظرف من الظروف، بتعويض أي حامل بطاقة مؤهل مستبعد / مستثنى من العرض بأي حال كان.
- ✓ يحتفظ المشرق بحقه، وفقاً لتقديره الخاص والمطلق، في تعديل و / أو استكمال و / أو إلغاء العرض الترويجي في أي وقت كان بدون تقديم أي إشعار مسبق لحاملي البطاقة. ويتم تقديم هذه التعديلات أو الإضافات على الموقع الإلكتروني للمشرق: www.mashreq.com
- ✓ يحق للمشرق تعديل أو تعليق أو إنهاء أي عرض في أي وقت بدون تقديم أي إشعار مسبق لحاملي البطاقة. ولتجنب الشك فإن هذا التعديل أو الإيقاف أو الإنهاء من قبل المشرق لن يمنح حامل البطاقة الحق بتقديم أي مطالبة أو الحصول على أي تعويض عن الخسارة أو الأضرار من المشرق.
- ✓ لن يتحمل المشرق بأي حال كان أو أي من شركاته التابعة أو أي من مسؤوليه أو مديريه أو موظفيه أو وكلائه أي التزام أو المسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو نفقات ناجمة عن أو تتعلق بأي من العروض الأخرى.
- ✓ لن يعتبر المشرق بأنه قد أخل بالتزاماته أو أنه سيتحمل المسؤولية بخلاف ذلك عن إجراء هذا العرض الترويجي في حال وقوع أي حالة قوة القاهرة. وتوافقاً مع أغراض هذه الشروط والأحكام، يُقصد بـ "حالة القوة القاهرة" أي من الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للمشرق بما في ذلك، من بين أمور أخرى، القضاء والقدر والأوبئة والجوائح والتراعات الصناعية والتصرفات واللوائح الخاصة بأي حكومة أو سلطة في أي من الولايات القضائية، وفي ظل هذه الظروف يتم إعفاء وإبراء المشرق من أي التزامات تجاه حامل البطاقة المؤهل بشكل تلقائي وبدون الحاجة إلى تقديم إشعار بهذا الصدد.
- ✓ لن يقدم المشرق أو يمنح أي ضمانات ولن يتحمل أي مسؤولية أو التزام من أي نوع كان بما يتعلق بالعرض، كما أنه يتنصل وينكر بموجبه أي وكافة الضمانات الصريحة أو الضمنية المتعلقة بذلك.
- ✓ يحق للمشرق، وفقاً لتقديره المطل، إنهاء حساب بطاقة المشرق لحامل البطاقة بهدف حماية مصالح المشرق بأي شكل كان.
- ✓ يجب أن تتم قراءة هذه الشروط والأحكام بشكل مشترك مع الشروط والأحكام العامة التي تحكم البطاقة الائتمانية الخاصة بالمشرق والمشرق الإسلامي، حيث يوافق حامل البطاقة المؤهل على التقيد بها بشكل غير مشروط. وفي حال وجود أي تعارض أو اختلاف بين شروط وأحكام العرض هذه وبين الشروط والأحكام العامة للبطاقة الائتمانية، فعندها يتم اعتماد هذه الشروط والأحكام فقط وفقاً لحدود هذا العرض الترويجي.
- ✓ تخضع كافة العروض بالإضافة إلى الشروط والأحكام الخاصة بها ويتم تفسيرها وفقاً لقوانين دبي، الإمارات العربية المتحدة.
- ✓ يعتبر قرار المشرق بما يخص كافة الأمور المتعلقة بالعرضين الترويجيين في حال نشوء أي نزاع نهائياً وملزماً لكافة حاملي البطاقات.